



Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 16 november 2023 digitalt via Teams.

Närvarande: Thomas Magnusson, Emma Mårtensdotter, Lasse Åkerström, Emelie Andersson, Maud Delling, Camilla Stiernflycht, Linnea Bäckman, Eva Åkerström och My Jansson från valberedningen.

Närvarande via Teams:

Adjungerande: Jeanette Hedberg.

Inte närvarande: Matilda Josse, Ida Andersson, Karolina Svensson och Thyra Romberg

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.

2. Dagordningen, godkändes.

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Lasse Åkerström.

4. Föregående mötesprotokoll, vi gick igenom föregående mötesprotokoll.

5. Ekonomin, Kungsbacka har ansökt om medel ur fonden för minskade inkomster från ridläger. Beslut att avslå ansökan då den minskade inkomsten inte uppfyller kravet på oväntad utgift, eftersom inflationen var hög och det generella ekonomiska läget ansträngt redan hösten 2022 och minskat antal deltagare vid extraaktiviteter borde ha förutsetts. Mötet beslutade att bordlägga punkten med förslag på budget 2024 då det saknas ett konto för vår nya fond till våra föreningar. Vi väntar även besked om bidraget från Svenska rf kommer sänkas till nästa år. Jeanette hör med förbundet om vi kan få besked innan nästa möte.

6. Kansliet, det har varit en nätverksträff för verksamhetsansvariga på Harplinge ridklubb den 16 november. Träffen är ett samarbete med RF-SISU Halland och var väldigt uppskattat av alla som deltog. Det blev många bra diskussioner och erfarenhetsutbyte. Nästa träff blir den 15 februari på Halmstads fältrittklubb.

7. DUS, Linnea och Matilda har deltagit på DUS-konferens i Stockholm. Det var en inspirerande träff med mycket diskussioner.

Den 2–3 december är det dags för första delen på ungdomsledarkursen.

DUS har möte den 26 november.

8. Distriktsombud, Inget att rapportera.

9. Rapporter (RAS, TS)

RAS, Det har varit BAS-utbildning med 15 deltagare i Ullared. Det är ett nytt material som kommit ut och Maud föreslog att vi kan ha en utbildning med styrelsen och förtroendevalda i distriktet nästa år.

TS,

- Ryttrarutveckling ungdom har haft sin första avsuttna träff på temat hästvelfärd på FORF 28 oktober. Nästa träff är den 19 november och då är temat ryttarhälsa.
- TS och Agria ordnade en föreläsning den 29 oktober på temat "Social Licence to Operate", SLO, med Anette Graf och Nina Känsälä som föreläsare. Vi var på Laxbutiken. Det var en aktiv publik som uppskattade eventet mycket. Vi lottade även ut Agria-merch.
- Hallandscupen final för häst gick på Susedalens KRK den 28 oktober med nöjda och glada ryttare. Nästa år utvidgas Hallandscupen med hoppning.
- Grenledarna för WE och Fälttävlan har varit på/åker på respektive grens nationella träff.
- Fia och Jeanette deltar på tävlingsträff med svenska hoppkommittén den 2 november.
- Vi hade arrangörsträff för att fastställa tävlingsterminen jan-jul 2024 på Björkäng den 6 november. 11 klubbar deltog.
- TS har tittat på antalet officiella funktionärer i distriktet och åldersspannen. Slutsatsen är att den absoluta majoriteten är medelålders-äldre och vi behöver jobba för en förnyring.
- En ny undersökning gällande tävlingsvanor kommer att gå ut inom kort till alla Hallands tävlingsryttare. Bakgrunden är en fråga från centrala TS om varför tävlandet minskar.

10. Övriga frågor

a) Arbetsgrupper –

- **Trygghetsfrågor** – Emma Mårtensdotter - sammankallande, Camilla Stiernflycht och Thomas Magnusson.
- **Stämman 2025** – Thomas Magnusson - sammankallande, Karolina Svensson och Camilla Stiernflycht.
- **Kommunikation** – Jeanette Hedberg - sammankallande, Emelie Andersson, Lasse Åkerström, Maud Delling och Linnea Bäckström.
- **Funktionärer** – Karolina tar upp det vid nästa TS-möte om det är någon som vill ingå i gruppen. Eva Åkerström – sammankallande och My Jansson.

Ambitionen är att alla grupper ska vara igång innan årsslutet och är det någon som vill ingå i en grupp eller vill ändra så kontakta Jeanette. Vi kommer även ta upp det på mötet innan julbordet för att höra om det är fler förtroendevalda som vill vara med.

b) Valberedning – Ett brev kommer skickas ut till alla förtroendevalda inom kort. Hör gärna av er till dom om era tankar inför 2024 senast den 15 december.

c) Årshjul – Thomas tar fram datum för styrelsemöten inför nästa år. Övriga sektioner får skicka in datum på aktiviteter till Jeanette som sammanställer årshjulet.

d) Årsmöte – Mötet beslutade att årsmötet ska hållas den 7 mars kl. 18.00. Jeanette hör med Gekås om vi kan vara där.

11. Nästa möte, den 7 december kl 18.00 då alla förtroendevalda är inbjudna till julbord.

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.

Thomas Magnusson, ordförande

Lasse Åkerström, justeringsman

Jeanette Hedberg, sekreterare